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Protokoll fört vid Härnösands Ridklubbs årsmöte 2025-02-23 
 

Plats: Härnösands Hästsport Arena 
Tid: 15:00-17:00 

 
§1 Mötet öppnas 
Caroline Frank öppnar mötet. 
 
§2 Val av ordförande 
Mötet valde Marie Svahn till ordförande. 
 
§3 Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid årsmötet 
Erika Vesterholm har valts av styrelsen till sekreterare. 
 
§4 Fastställande av röstlängd 
Mötet beslutade att genomföra öppen röstning och om det finns andra åsikter ropar man till.  
 
§5 Val av protokolljusterare och rösträknare 
Mötet valde två protokolljusterare tillika rösträknare: Karin Silfversten och Ellen Lunneborg. 
 
§6 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 
§7 Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst 
Mötet är i laga ordning utlyst. Önskemål att kommande år ska det anslås fysiskt på Härnösand Hästsport arena.  
 
§8 Behandling av verksamhet- och förvaltningsberättelserna  
Caroline Frank föredrog verksamhetsberättelsen och förvaltningsberättelsen för föreningen. Bildspelet bilägges 
till detta protokoll.  

 
§9 Revisorernas berättelse 
 Ingen av revisorerna var på plats och Caroline Frank läste upp revisionsberättelsen för närvarande på mötet. 
Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för styrelsen.  
 
§10 Fastställande av balans- och resultaträkningar 
Mötet fastställde balans- och resultaträkningar för 2024. 
 
Det kom från mötet frågor om hantering av fodringar för skulder till ridklubben. Styrelsen svarade att ett arbete 
pågår för att minska medlemmarnas skulder till ridskolan. Påminnelser skickas ut och avbetalningsplaner 
upprättas.  
 
Det kom även en fråga gällande redovisning av tävlingssektionens resultat. Där hänvisar styrelsen till sektionen 
som har en egen uppföljning men ser även över föreningens kontoplan och kontering om det behöver förändras 
för att lättare följa upp resultatet för våra tävlingar. Tävlingsboxar är en dyr utgift och så länge vi inte har några 
egna är det svårt att driva tävlingar som ger stora överskott. 
 
§11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Mötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§12 Beslut om antal styrelseledamöter inom ramen för det i 17§ andra stycket angivna antalet 
Mötet beslutade om sex (6) ordinarie ledamöter och två (2) suppleanter efter acklamation av ordförande från 
närvarande medlemmar på årsmötet.  
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§13 Val av ordförande för föreningen 
Enligt beslut vid årsmöte 2024 är nuvarande ordförande vald på två (2) år och har därmed ett (1) år kvar av sin 
mandatperiod. Därmed inget beslut på denna punkt vid detta årsmöte. 
 
§14 Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter 
Mötet beslutar att välja följande: 
 
Som ledamöter till februari 2027 väljs: 
Karin Silversten 
Erika Vesterholm 
Sara Bodin 
 
Som suppleanter till februari 2026 väljs: 
Elvira Höglund 
Carola Pålsson 
 
§15 Fastställande av eventuella sektioner   
Mötet fastställde tävlingssektionen och ungdomssektionen.  
 
§16 Val av två revisorer och en revisorssuppleant 
Mötet väljer Bo Glas och Annika Rodling som revisorer och Ingrid Nyström som revisorssuppleant. 
 
§17 Beslut om antalet ledamöter i valberedningen 
Mötet beslutar att valberedningen ska bestå av tre personer. En sammankallande och två ledamöter. 
 
§18 Val av på ett år ordförande och ledamöter i valberedningen 
Mötet väljer Natalia Sjöberg, Anna-Karin Jonsson och Emma Ågren. Valberedningen beslutar själva om vem som 
ska vara sammankallande ordförande. 
 
§19 Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och eventuella andra möten där föreningen har 
rätt att representera med ombud 
Mötet valde att delegera till styrelsen vilken medlem som representerar.  
 
§20 Fastställande av årsavgift för nästkommande år 
Mötet beslutade att årsavgiften för nästkommande år (2026) ska vara 300 kr för barn och ungdomar under 18 år 
och för vuxen 400 kr. Mötet beslutar att inte erbjuda familjemedlemskap från år 2026.   
 
§21 Övriga ärenden som enligt 13§ kan upptas till beslut på årsmöte  
Inga övriga ärenden. 
 
§22 Mötet avslutas 
Marie Svahn avslutar mötet.  
 
 
 
 
Ellen Lunneborg, justerare     Karin Silfversten, justerare  
    
     
 
 
 
 
 
 
Erika Vesterholm, mötessekreterare    Marie Svahn, mötesordförande 
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